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ÅBEN Referat 
BLR Bestyrelsesmøde - Mandag den 4. december 2023, kl. 18:00 
 
Medlemmer:  Jens, Tine, Majbritt L, Pernille, Majbritt GL, 

Annette, Malene 
Afbud: Nicole 
  

Suppleanter:  Mai-Britt L  
 

Punkt 1  Godkend referat fra sidst Gennemgang (5 min) Jens 

Referat Godkendt  

Punkt 2  Udestående opgaver fra tidligere møder 
Se liste under dagsorden… 

Gennemgang (5 min)  Jens 

Referat Gennemgået  

Punkt 3  Økonomi  
 

Orientering (5 min) Fast punkt 

Referat Drøftet 

Punkt 4  Til og fra personalet   Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Ønske om fast rengøring af rytterstue 4 gange om ugen før ridefys, samt aflønning for ridefys personale i forhold til 
klargøring og nedpakning af heste. 
 
Vi arbejder videre med en løsning til idriftsættelse pr. 1. januar. 

Punkt 5  Elevheste 
Ønske om lukning af Kiltas låge i boksen 

Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Kiltas låge er pt lukket – vi ser hvordan den reagerer, og tage stilling til om den kan åbnes igen senere. 
 

Punkt 6  Undervisning 
 

Orientering (10 min) Fast punkt 

Referat Vi skal have strammet op omkring, opsadling og strigling af elevhestene – Malene taler med Stefanie om hvordan det kan 
implementeres i undervisningen 

Punkt 7  Privat stald 
Når der er sne og ønskes der at, der spredes sand hvor dyr og 
mennesker færdes, når der er glat 

Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Drøftet – der bestilles et læs sand, så der fremover kan spredes sand ved glat vejr.   

Punkt 8  Medlemmer har ordet 
Ønske om der afholdes ”ryttermærkekursus”   

Fast punkt 

Referat Drøftes – evt. kan det afholdes i forbindelse med ridelejr 

Punkt 9  Tilbud på Internet Beslutning (10 min) Majbritt Lindblad 

Referat Vi har fået et tilbud på at få internet på prøve, og takker ja til at afprøve systemet i 2 måneder. Det skal kunne række ud i 
dommertårnet på den bagerste udendørsbane. 

Punkt 10  Nøgler 
Vi har haft møde med Sønderborg Låseservice, og fået et tilbud fra 
dem. 

Beslutning (10 min) Malene 

Referat Tilbuddet er gennemgået og vi igangsætter udskiftning af lås på 2-3 af dørene  

Punkt 11  Bund i ridehal 
Bund i ridehallen er igen trukket skæv, hvilket betyder at der er flere 
steder hvor der kun ligger få cm 

Beslutning (10 min) Majbritt GL 

Referat Vi bestiller Gustavsen til at komme at plannere banen snarest  

Punkt 12  Elevskolecup 2024 
 

Orientering (10 min) Majbritt Lindblad 

Referat Der er meldt 2 hold til, med 4 på hvert hold, samt 2 afløsere, som kan hjælpe på begge hold. 
Rytterne får snarest besked. 

 

Kageturnus:  
Marts: Tine 
April:Jens 
Maj: Majbritt LM 
Juni: Pernille 
August: Majbritt GL 
September: Annette 
Oktober: Malene 
November: Mai-Britt L 
December: Julefrokost 
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Punkt 13  Juleferieplanlægning 
Jan har fri fra formiddag den 26.december frem til og med 1. januar 
Hardy ønsker fri fra aftenfodring den 31. december 

Drøftelse (10 min) Malene 

Referat Der ophænges 2 sedler i stalden. En hvor parter kan skrive sig på, hvilke dage de kan ride. 
På den anden seddel er der mulighed for at ryttere kan skrive sig på hvilke dage de kan 
ride/muge/passe – og herefter fordeler Stefanie heste til rytterne. 
 
Det er vigtigt at rytterne er klar over det ansvar de siger ja til ved at ride i julefeiren. 
Pernille laver opslag på SoMe 
 
Majbritt LM printer sedler til ophæng, som snarest bliver opsat i stalden 
Mai-Britt L laver foder/muge plan for de dage hvor Jan har ferie, og sætter op i opstalder fb-
gruppen. 

 

Punkt 14  Generalforsamling / Bestyrelsen 2024-2025 
 

Drøftelse (10 min) Pernille 

Referat Udsættes til næste gang  

Punkt 15  Frostsikring af rideskolen 
 
Vand og frost - overblik over hvor mange steder der er 
frostsprængninger på vandrørene til fx drikkekopperne. 

Orientering (10 min) Majbritt GL 

Referat Malene beder Jan om at indkøbe nye dele til de steder der er sprunget rør på grund af frosten.  

Punkt 16  Præcisering af regler for heste udefra 
 
På bestyrelsesmødet den 30. marts 2023 besluttede bestyrelsen at 
stramme op på reglerne vedr. bruge af facilitet for heste udefra. 
 
Der blev besluttet at: 
Heste udefra er velkomne til undervisning på vores hold.  
Priser for undervisning på hold med egen hest, udspecificeres på 
prislisten.  
Rideskolens øvrige faciliteter må ikke benyttes i forbindelse med 
deltagelse i undervisning på egen hest/pony, medmindre der tilkøbes 
facilitetskort (Solarie/vaskeplads/striglepladser mv)  
 
Beslutningen udmøntes pr. 1. januar 2024, og beslutningen beskrives 
på hjemmesiden på siden vedr. ”Prisliste” og  ”Gæster – facilitetskort” 

Beslutning (10 min) Mai-Britt Lakjer 

Referat Da der er stor pres på faciliteterne af egen rytter og opstaldere, henstiller vi pr. 1. januar til at heste 
der kommer udefra ikke benytter faciliteterne på staldgangen (striglepladser, solarie og vaskeplads).  
Hvis der på grund af vejrlige omstændigheder er nødvendigt at benytte indendørs faciliteter udover 
ridehallen, er det muligt at tilkøbe en gangs facilitetsgebyr på 40 kr. pr. hest. Der opsættes QR kode i 
stalden til betaling af dette. 
 

 

Punkt 17  Ridelejr 2024 
 

Orientering (10 min) Majbritt Lindblad 

Referat Besluttet at ridelejr 2024 for hverdagshold og øvrige medlemmer afholdes fredag til lørdag den 28-
30. juni 2024 
Ridecamp for ryttere fra lørdagsholdet afholdes lørdag den 22. juni 2024 
 
Mere info om arrangementerne i løbet af foråret 2024. 

 

Punkt 18  Planlægning af kommende aktiviteter 
16. december -  Julefrokost 

Drøftelse (10 min) Fast punkt 

Referat Majbritt LM / Pernille står for at annoncere julefrokost for medlemmerne   

Punkt 19  Eventuelt Ordet frit (15 min) Fast punkt 

Referat Bordet rundt  

Punkt 20  Punkter til kommende møde Drøftelse (5 min) Fast punkt 

Referat • Generalforsamling / Bestyrelsen 2024-2025 
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Udestående opgaver fra tidligere møder: 

HVAD STATUS HVEM 

Januar   

CHR registeret – Indberetning og evt. få fornyet opstalder 
kontrakter - QR kode til registrering af stævner udenbys.   Igangværende Annette/Mai-Britt Lakjer 

Marts   

Regler for brug af faciliteter - heste udefra. 
Opdater tekst på hjemmeside + giv besked til dem med egen 
hest, at der et et ny ”reglsæt” + QR kode til ophæng i ridehal 

Igangværende Mai-Britt 

Fra stævneudvalget, ønske om: 
• Højtaler og mikrofon 
• Wifi løsning 

Højtaler projektet bliver udført i foråret 2024, 
hvis der er budget til det. Wifi – Majbritt Lindblad 

August    

Hegn rundt om jordfolde 
• Tine ringer rundt og spørger efter tæpperør 

forskellige steder.  
• Jens undersøger hvor mange, der skal til.  

Igangværende  Tine/Jens 

Privatstald – døren i venstre side Igangværende Majbritt GL 

Nøgler – udskiftning af lås/nøgler Igangværende Mai-Britt / Malene 

September    

Maskinmøde – faste brugere af maskiner indkaldes til et møde Igangværende Jens 

Medicinkursus – staldmand Igangværende Malene 

Oktober    

Bund i galgen udendørs Afventer tilbagemelding fra Inge, om hvilke 
materialer vi skal bruge Maibritt GL 

Spulehoved til brandslangen Igangværende  Maibritt GL / Tine 

November    

Mobilepay boks til spring – giv Maj-Britt GL adgang + lav opslag 
til ridehal og ridebaner Igangværende Mai-Britt L 

Rideplan i juleferie Igangværende Malene / Stephanie 

Nyt system til stigler i elevstalden – murespande i 
elevhesteskabene Igangværende Malene / Stephanie 

Opstramning af ridetiderne overholdes på lørdags holdene Igangværende Jens 

Søg fonde til nye porte til privatstalden Igangværende Majbritt LM 

Midlertidig løsning på porten i venstreside af privatstalden Igangværende Jens 

Julegaver til ansatte Igangværende Majbritt LM 

Annoncering af julefrokost medlemmer Igangværende Majbritt LM / Pernille 

Tilret hjemmeside vedr. reservation af bokse i privatstald Igangværende Mai-Brit L 

 


